**2020 Theme:** The Biblical Vision for Life 2020 年度主題: 活出聖經所示的生命

**Goal/Vision:** To take the church as a whole on a journey through the Biblical Narrative (Biblical Theology) to give people a Kingdom vision for life. This will add a must needed foundation for spiritual growth for Believers and a compelling vision for those seeking.

目標/願景:透過查考聖經經文敘事歷程(聖經神學),帶領教會全體進入神國式的生命,使信徒靈命成長,也使慕道友信服。

- \*All Text Point to and Consummate in Jesus Evangelistic Endings at All Times\*
- \*所有經文指向並成全於耶穌-從亙古到永恆的福音結局\*

Create a General Frame for each week that can be used by Small Groups and Youth Group 為小組和青年團契創立一個每週通用的框架

## January

5th - Biblical Theology Theme: Creation

12th - God as Creator, Man as Image (Genesis 1-2)

19th - Distortion in Creation (Romans 1:18-25)

26th - New Creation in Jesus (2 Corinthians 5:11-21)

## 一月

- 5日-聖經神學主題:創世
- 12 日-上帝是造物主,人是以神的形象受造(創世記 1-2)
- 19 日-被扭曲的受造物(羅馬書 1:18-25)
- 26 日-基督裡新造的人(哥林多後書 5:11-21)

#### **February**

2nd - Biblical Theology Theme: Temple (The Presence of God)

9th - Jesus "Tabernacled" Among Us (John 1:1-18)

16th - The Church in Unity as the Presence of God (1 Corinthians 3)

23rd - The New Jerusalem (Revelation 21)

## 二月

- 2日-聖經神學主題:聖殿(神的同在)
- 9日-耶穌「聖所」在我們中間(約翰福音1:1-18)
- 16 日-教會的合一猶如上帝的同在(哥林多前書3章)

## 23 日-新耶路撒冷(啟示錄 21 章)

#### March

1st - Biblical Theology Theme: Priest/Sacrifice

8th - Jesus as the Ultimate High Priest (Hebrews 4:14-5:10)

15th - The Priesthood of All Believers (1 Peter 2:1-11)

22nd - The Day of Atonement and Jesus as Ultimate Atonement (Lev. 16, Hebrews 9)

29th - Passover and Jesus as the Passover Lamb (Exodus 12:1-14, 1 Cor 5:6-8)

## 三月

- 1日-聖經神學主題:祭司/獻祭
- 8日-耶穌為終極的大祭司(希伯來書4:14-5:10)
- 15 日-信徒皆祭司(彼得一書2:1-11)
- 22 日-贖罪日和耶穌作為終極的贖罪祭(利未記 16, 希伯來書 9)
- 29 日-逾越節和耶穌作為逾越節的羔羊(出埃及記 12:1-14, 哥林多前書 5:6-8)

### **April**

5th - Biblical Theology Theme: Death and Resurrection

12th - The Death & Resurrection of Jesus - The Easter Story (Easter)

19th - Dead to Sin, Alive to God (Romans 6:1-14)

26th - Resurrection Power - The Indwelling of the Holy Spirit (Romans 8:1-11, 31-39)

### 四月

- 5日-聖經神學主題:死亡與復活
- 12 日-耶穌的死與復活-復活節的故事(復活節)
- 19日-因罪而死、因神而活(羅馬書6:1-14)
- 26 日-復活的大能-聖靈的內住(羅馬書 8:1-11、31-39)

#### May

3rd - Biblical Theology Theme: Justice

10th - True Religion (Micah 6:8, James 1:19-27, Isaiah 1:17) (Mother's Day)

17th - Economic Justice (Proverbs 29:7, Choose from the following: Deut 15:1-18; James 2:1-

17; Amos 6; Luke 6:17-38, or Isaiah 58)

24th - Love Your Enemies (Matthew 5:43-48)

31st - The Story of Pentecost and the Work of the Holy Spirit in the Believer (Acts 2)

## 五月

- 3日-聖經神學主題:公義
- 10 日-真信仰(彌迦書 6:8, 雅各書 1:19-27, 以賽亞書 1:17)(母親節)
- 17 日-經濟公義(箴言 29:7,從以下選項中選擇:申命記 15:1-18;雅各書 2:1-17;阿 摩司書 6;路加福音 6:17-38 或 以賽亞書 58)
- 24 日-愛你的仇敵(馬太福音 5:43-48)
- 31 日-五旬節的故事和聖靈在信徒內住的工作(使徒行傳2)

#### June

- 7th Biblical Theology Theme: Exiled, Exodus, Exclusion, Home
- 14th Exiled from the Garden (The Human Condition) (Gen 1-3)
- 21st The Exodus of Israel (Freed from Slavery) (The Story of Exodus) (Father's Day)
- 28th Israel Exiled to "Babylon" (Israel began to Look like the Nations) (The Story of Exile)

## 六月

- 7日-聖經神學主題:流放、出埃及、排斥、家園
- 14 日-從伊甸園到流放(人的狀況)(創世記 1-3)
- 21日-以色列人出埃及(從奴役中解脫)(出埃及記的故事)(父親節)
- 28 日-以色列人被擄到 「巴比倫」(以色列開始變成像外邦人)(流放的故事)

#### July

- 5th The Way of the Exile (The Sojourners) (Jeremiah & Daniel) [Loyalty and Subversion, Symbol of Babylon]
- 12th In the World but Not of It (Citizens of the Kingdom of Heaven) (2 Corinthians 5; Phil 3:12-4:1; John 17)
- 19th Jesus as the Exodus from Slavery (Jesus as the Way Home) (John 14:1-7; Romans 6:15-23)
- 26th Welcoming the Stranger & Outcast, Immigrant (Luke 14:12-24; Matt 25:25-36)

#### 七月

- 5日-流亡之路(寄居之民)(耶利米書和但以理書)[忠誠和顛覆,巴比倫的象徵]
- 12 日-寄居於世但不屬於世 (天國的子民) (歌林多後書 5; 非利比書 3:12-4:1 約翰福音 17)
- 19 日-耶穌作為奴隸的解放者(耶穌是回家的路)(約翰福音 14:1-7;羅馬書 6:15-23)
- 26 日-歡迎陌生人、流浪者和移民(路加福音 14:12-24; 馬太福音 25:25-36)

#### **August [Strong Evangelism Focus]**

2nd - Biblical Theology Theme: The Gospel of Jesus the Christ (Jesus as Ultimate Fulfilment) 9th - Beginning with the End (Revelation 21-22)

16th - Justification (Romans 3:21-26)

```
23rd - Reconciliation (Colossians 1:15-21; 2 Corinthians 5:17-20; Romans 5:10-11) 30th - Ransom: Bought with a Price (1 Corinthians 6:20, 7:23; Galatians 3:13; 1 Timothy 2:6)
```

## 八月[專注傳福音]

- 2日-聖經神學主題:耶穌基督的福音(耶穌是終極的福音實現)
- 9日-從終章到起初(啟示錄 21-22 章)
- 16 日-稱義(羅馬書3:21-26)
- 23 日-和好(歌羅西書 1:15-21; 哥林多後書 5:17-20; 羅馬書 5:10-11)
- 30 日-重價贖回(哥林多前書 6:20、7:23; 加拉太書 3:13; 提摩太前書 2:6)

## **September [Strong Evangelism Focus]**

- 6th Adoption (Galatians 4:1-5, Romans 8:14-25)
- 13th Sanctification (Hebrews 10:10, Romans 6:6, Romans 12:1-2, Galatians 2:20)
- 20th Glorification (Romans 8:30; Philippians 3:20-21; 1 Thessalonians 5:23; Colossians 3:4)
- 27th Community on Mission (Acts 2:42-47; Acts 4:32-37; Acts 13:1-3; Acts 20:17-38)

# 九月[專注傳福音]

- 6日-兒女的名分(加拉太書 4:1-5,羅馬書 8:14-25)
- 13 日-成聖(希伯來書 10:10,羅馬書 6:6,羅馬書 12:1-2,加拉太書 2:20)
- 20 日-榮耀(羅馬書 8:30; 腓立比書 3:20-21; 帖撒羅尼迦前書 5:23; 歌羅西書 3:4)
- 27 日-團體宣教(使徒行傳2:42-47;使徒行傳4:32-37;使徒行傳13:1-3;使徒行傳
- 20:17-38)

### October

- 4th Biblical Theology Theme: Mission (Big Picture)
- 11th Evangelism (Application of Mission)
- 18th Discipleship (Application of Mission)
- 25th Loving Your Neighbor (Application of Mission)

#### 十月

- 4日-聖經神學主題:使命(大方向)
- 11 日-傳福音(宣教禾場應用)
- 18 日-門徒訓練(宣教禾場應用)
- 25 日-愛鄰舍(宣教禾場應用)

### November

1st - Biblical Theology Theme: Wisdom (Proverbs 1, Psalm 1)

8th - Message of Ecclesiastes

15th - Message of the Book of Job

22nd - A Heart of Thanksgiving (Before Thanksgiving)

29th - Advent (The Hope of the Coming King)

## 十一月

- 1日-聖經神學主題:智慧(箴言1,詩篇1)
- 8日-傳道書的信息
- 15 日-約伯記的信息
- 22 日-感恩的心(感恩節之前)
- 29 日-將臨節(將臨之王的希望)

## **December** (Advent)

6th - Advent: Christian Faith 13th - Advent: Christian Joy

20th - The Christmas Story (Jesus Birth Narrative) [Strong Evangelism Focus] (Christmas Week)

27th - Advent: The Peace of Christ and Ultimate Peace upon His return

# 十二月(將臨節)

6日-將臨節:基督信仰

13 日-將臨節:基督徒的喜樂

20 日-聖誕節的故事(耶穌的誕生)[專注傳福音](聖誕週)

27 日-降臨:基督的平安與基督再來後的終極平安